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عجله میلان برای جذب طارمی
اقدام  از  ایتالیایی  رســانه 
باشــگاه میلان بــرای جذب 
ســریع ســتاره ایرانی پورتو 
خبر داد. به گــزارش فارس، 
مهدی طارمی ستاره تیم ملی 
کشورمان و عضو باشگاه پورتو 
همچنان سوژه نقل و انتقالاتی 
اســت. نشــریه »کوریره دلا 
اســپورت« ایتالیا بار دیگر به علاقه مندی باشــگاه میلان به جذب این بازیکن 

تاکید کرد.
این رســانه ورزشی ایتالیا تاکید کرد مدیران باشگاه روسونری با مدیر برنامه 
مهدی طارمی ســتاره ایرانی پورتو تماس گرفتند تا برای جذب این بازیکن در 

زمستان اقدام کنند.
پیــش از این رســانه های ایتالیایی از تماس میلان بــرای جذب طارمی در 
تابستان آینده به صورت رایگان خبر داده بودند ولی این رسانه مدعی شد میلان 
می خواهد با پرداخت مبلغی طارمی را زمســتان شکار کند. در تابستان گذشته 
میلان با پیشنهاد 15 میلیون یورویی به سراغ پورتو رفت ولی باشگاه پرتغالی به 

خاطر مسائل مالی حاضر نشد طارمی را به سن سیرو منتقل کند.

رکورد جدید چین در بازی های آسیایی
چین در بازی های آسیایی 
هانگژو در کســب مدال طلا 

رکورد جدیدی ثبت کرد.
فــارس،  گــزارش  بــه 
نوزدهمیــن دوره بازی هــای 
آسیایی هانگژو به پایان رسید 
و چیــن به عنــوان میزبان با 
کسب ۲۰1 مدال طلا رکورد 

جدیدی ثبت کرد.
این کشور در بازی های آســیایی ۲۰1۰ گوانگجو 1۹۹ مدال طلا داشت که 
در این دوره ۲ طلا بیشــتر کسب کرد. چین از سال 1۹۸۲ در هر دوره برگزاری 

بازی های آسیایی در جایگاه نخست قرار گرفته است.
در این دوره از بازی ها ۹۷ رکورد بازی های آســیایی، ۲۶ رکورد آســیا و 1۳ 

رکورد جدید شکسته شد. رکوردهای جهانی در تیراندازی و وزنه برداری بود. 
بازی های آســیایی هانگژو با حضور بیش از 1۲ هزار ورزشــکار در ۴۰ رشته 

ورزشی برگزار شد که بزرگترین بازی ها در طول تاریخ بود.

پایان فصل تلخ برای مسی در آمریکا
تیم فوتبال اینتر میامی با 
وجود بازگشت مسی شکست 
خورد و از راه یابی به پلی آف 

بازماند.
به گــزارش فــارس، تیم 
فوتبال اینتــر میامی در یک 
بازی حســاس در رقابت های 
MLS به مصاف سینسیناتی 
رفت و با نتیجه یک بر صفر شکست خورد. مسی بعد از 1۷ روز غیبت از میادین 
به خاطر مصدومیت در این بازی در نیمه دوم وارد زمین بازی شد ولی نتوانست 

مانع شکست تیمش شود.
اینتر میامی با این شکســت فرصت راه یابی به پلی آف رقابت های MLS را 
از دست داد و رسما از دور رقابت ها کنار گذاشته شد و فصل برای مسی و اینتر 

میامی به پایان رسید.
اینتر میامی با مسی در ۴ ماه آینده در مسابقه ای شرکت نخواهد کرد. مسی 

بعد از حذف شدن با هواداران خداحافظی کرد و چهره بسیار ناراحتی داشت.

آسیب دیدگی بنزما جدی است؟
نوشــت  الریاضیه  روزنامه 
آسیب دیدگی تازه بنزما جدی 
نیســت و او می تواند به بازی 

بعدی تیمش برسد.
کاپیتان  ایسنا،  گزارش  به 
فرانســوی الاتحــاد در دیدار 
اخیــر این تیم برابــر الاهلی 
مصدوم شد. از باشگاه الاتحاد 
خبر می رسد که آســیب بنزما جدی نیست و او می تواند به بازی بعدی تیمش 
برسد.الریاضیه نوشت: بنزما از ناحیه عضله دچار کشیدگی شده است. او با توجه 
به تعطیلی لیگ به خاطر فیفادی می تواند تمرین های آماده سازی و ریکاوری خود 

را زیر نظر کادر پزشکی انجام دهد و خود را آماده هفته دهم لیگ کند.
الاتحاد در فصل جاری عملکرد خوبی از خود نشــان نداده است. این تیم در 
دیدار اخیرش برابر الاهلی شکست خورد و این باعث شد تا به رده چهارم جدول 

رده بندی سقوط کند.

مورایس: این تیم باعث افتخار من است
ســرمربی تیــم فوتبــال 
تیمی  سپاهان گفت: کیفیت 
از نظر هجومی و دفاعی عالی 
بود و باعث افتخار اســت که 
چنین بــازی ای از تیم خودم 

مشاهده کردم.
به گــزارش ایســنا، ژوزه 
فوتبال  تیم  مورایس، سرمربی 
سپاهان در نشست خبری پس از برتری تیمش برابر نفت آبادان اظهار کرد: بازی 
را خیلی خوب شــروع کردیم و نیمه اول از همه نظر عالی بودیم، کیفیت تیمی 
از نظر هجومی و دفاعی عالی بود و باعث افتخار اســت که چنین بازی ای از تیم 

خودم مشاهده کردم.
سرمربی سپاهان در خصوص عملکرد تیمش در نیمه دوم توضیح داد: نگرش 
من نسبت به این موضوع احترام به حریف است و همیشه باید بهترین خودمان را 
برای ارائه داشته باشیم. برخی بازیکنان تازه از مصدومیت برگشته بودند؛ بازیکنی 
که تازه وارد می شود باید بیشتر بدود اما در بازی های بعدی این انتظار را از آنها 
خواهیم داشــت. مورایس در ادامه با اشاره به حضور آل کثیر در ترکیب تصریح 
کــرد: معمولا در مورد فرد در تیم صحبت نمی کنم و هر فردی ســعی می کند 
کیفیت خود را در تیم نشان دهد. من تیمی فکر می کنم. آل کثیر ۲ گل زد و با 
تمرکز در تیم جای گرفت. همه برای من مهم هستند و برخی در شرایط خاص 

مهم تر هستند اما همه بازیکنان قطعا مهم هستند.
مورایس با بیان اینکه روی بازیکنان مصدوم نمی توانیم حســاب کنیم، افزود: 
عادت ندارم غر بزنم و به دنبال راه حل مشکل می گردم؛ زندگی برای من اینطور 
تعریف شــده است؛ هر روز سخت کار و تلاش می کنیم. مغانلو دچار مصدومیت 

شده و امیدوارم سریعتر برگردد.

الهلال روی ستاره رئال دست گذاشت
ستاره کروات رئال مادرید 
پیشنهادی بزرگ از عربستان 

دریافت کرد.
به گزارش فارس، نشــریه 
 »ITASPORTPRESS«
ایتالیا خبــر داد لوکا مودریچ 
ســتاره کــروات در آســتانه 
از رئــال مادرید قرار  جدایی 

دارد. طبق گزارش های رسیده مودریچ قصد دارد زمستان برنابئو را ترک کند.
منابع نزدیک به این بازیکن اعلام کردند لوکا مودریچ از ســوی باشگاه الهلال 

عربستان پیشنهاد بزرگی کسب کرده است تا قراردادی دوساله امضا کند.
الهلال در این فصل از لیگ قهرمانان آسیا رقیب نساجی است. تیم عربستانی 
در بازی رفت مقابل نساجی با نتیجه ۳ بر صفر به پیروزی رسید. نیمار، میتروویچ، 

کولیبالی، ساویچ و نوس از دیگر ستاره تیم شهر ریاض به شمار می آیند.

اخبارکوتاه

 با توجه به اســتعفای بهروز عطایی از سرمربیگری تیم 
ملی والیبال، برخی مربیان خارجی که مدتهاســت شانس 
مربیگــری در تیم های مطرح را از دســت داده اند، تلاش 
می کنند با کمک دلالان هدایت این تیم را بر عهده بگیرند.
به گزارش ایرنا، با استعفای بهروز عطایی از سرمربیگری 
تیم ملی والیبال، سال ها طول خواهد کشید تا یک بار دیگر 
مربیان ایرانی شانس هدایت این تیم را پیدا کنند. حالا افکار 
عمومی توقع دارد مربی خارجی ســرمربی تیم ملی شود و 

فدراسیون والیبال هم چنین تصمیمی دارد اما واقعیتی که 
فدراسیون نشینان باید به آن توجه کنند این است که نباید 
تصمیم شان برای انتخاب سرمربی تیم ملی در یک فضای 

احساسی گرفته شود.
اینکه دنبال مربیــان نامدار بود می تواند فاجعه المپیک 
توکیو را تکرار کند. آلکنو در شــرایطی به ایران آمد که با 
روســیه قهرمان المپیک شــده بود اما اهالی فن می دانند 
کــه والیبال ایران و روســیه از هر لحاظ تفــاوت زیادی با 

هم دارند.اگر خولیو ولاســکو در ایران به موفقیت رسید به 
دلیل شباهت های والیبال کشورش آرژانتین با والیبال ایران 
بود. ضمن اینکه در حال حاضر در بین والیبال دوســتان از 
مربیانی نام برده می شود که حداقل در سه چهار سال اخیر 
به جز ناکامی چیز دیگری در کارنامه مربیگری شــان دیده 

نمی شود.
اقدام غیرحرفه ای برخی از این مربیان، یکی از مهم ترین 
عوامل ناکامی تیم ملی در مسابقات انتخابی المپیک بود. در 
شرایطی که بهروز عطایی همچنان هدایت تیم ملی والیبال 
را بر عهده داشت این مربیان برای فدراسیون والیبال پیغام 
می فرستادند و خودشان را پرزنت می کردند که البته در این 

مسأله ردپای دلالان به خوبی دیده می شود.
هــر مربی ای که به عنوان ســرمربی تیــم ملی والیبال 
انتخاب شــود، کار ســختی در این تیم خواهد داشت اما 
واقعیت این اســت که بهترین مربی دنیــا هم نمی تواند با 
والیبال ایران کار شق القمری انجام دهد و در بهترین حالت، 

نتایج تیم ملی کمی بهتر خواهد شد.
اگر اتفاقات دوران کواچ، لوزانو، کولاکوویچ و آلکنو مرور 
شــود، شــاید تا این حد عطش برای جذب مربی خارجی 
وجود نداشــته باشــد اما به هر حال به جــز جذب مربی 
خارجی نمی توان جور دیگری افکار عمومی را قانع کرد؛ اما 
در چنین شــرایطی باید مراقب بود مدیران والیبال ایران از 

هول حلیم داخل دیگ نیفتند.
از کمیته فنی فدراســیون والیبال هــم نمی توان توقع 
داشــت که بتواند در انتخاب ســرمربی تیــم ملی تأثیری 
داشــته باشد چرا که این کمیته برای زمانی ایجاد شده که 
تصمیمات داورزنی اشتباه از آب دربیاید. از طرفی در حال 
حاضر به طرز شــیطنت آمیزی نام مربیانی همچون هینن 
و آنتیگا برای هدایت تیم ملی والیبال مطرح شــده است؛ 
مربیانی که حتی با وجود در اختیار داشــتن ســتاره های 
بین المللی در نهایت از سمت شــان اخراج شــدند و سوال 
اینجاســت آنها با بازیکنان ایران که کیفیت فنی متوسطی 

دارند چقدر شانس موفقیت دارند.
هینن آنقدر بدون پیشــنهاد مانده که مجبور شــده در 

والیبال زنان فعالیت کند. 
آنتیگا هم شــرایطی همچون هینن را دارد. او در همین 
مدت زمان نه چندان زیادی که از عمر مربیگری او می گذرد 
به دفعات اخراج شده و در نهایت ناچار شد همچون هینن 

در والیبال زنان به مربیگری بپردازد. 
با این شرایط فدراسیون والیبال کار سختی برای انتخاب 
ســرمربی تیم ملی دارد؛ چرا کــه از یک طرف باید مراقب 
باشــد خارجی های بنجل به والیبال ایران تحمیل نشوند و 
از طرف دیگر توان اتخاذ تصمیم کارشناسی شده که شاید 

طبق خواسته افکار عمومی نباشد را ندارد.

چشمک مربیان  چشم آبی به والیبال ایران

 ملی پوش تنیس روی میز، گفــت: به اهداف بزرگتر فکر 
می کنیم و کســب موفقیت در آوردگاه های مهم جهانی و 
حتــی المپیک از جمله اهداف پیــش روی ما خواهد بود و 
تلاش خواهیم کرد با کسب سهمیه تیمی المپیک پاریس، 
اتفاق تاریخی دیگری برای تنیس روی میز کشــورمان رقم 

بزنیم.
به گزارش ایرنا، نوشــاد عالمیان پس از کسب دو مدال 
برنز تاریخی در بازی های آسیایی هانگژو که او را به عنوان پر 
افتخارترین پینگ پنگ باز ایران در بازی های آسیایی تبدیل 
کرد، اظهار داشــت: خیلی خوشــحالم که در نسلی حضور 
دارم که توانســته ام به این افتخارات برای تنیس روی میز 
ایران دســت پیدا کنم و پیش از بازی های آســیایی تنها با 
این هدف پا به هر مســابقه می گذاشتیم که بتوانیم اتفاقی 
تاریخی را برای تنیس روی میز کشورمان رقم بزنیم که به 
لطف خدا و با همت بچه ها این اتفاق به تحقق پیوست و بعد 
از برنز بازی های آسیایی جاکارتا، حالا دو مدال دوبل و تیمی 
بازی های آسیایی را در ویترین افتخارات خودم می بینم که 
از همه مهمتر این اســت که این افتخــار به نام مردم ایران 

وباعث شادی دل آنها شده است.
وی در پاسخ به این پرسش که پیش از مسابقات قهرمانی 
آسیا از شــرایط اردو رضایت نداشتید؟ خاطرنشان کرد: آن 
مصاحبه ای که انجام دادم به دلیل شرایط نامساعد در اردوی 

قبلی بود که خوشــبختانه در اردوی بعدی که در نوشــهر 
برگزار شــد و با تلاش های خلیلی نیا عضو هیئت رئیســه 
فدراســیون، در مجتمع توســکا اردویی بسیار عالی برگزار 
شــد که در بالارفتن آمادگی ما در بازی های آسیایی نقش 
به سزایی داشت و توانستیم نتایجی تاریخی را در بازی های 

آسیایی رقم بزنیم.
دارنده ســه مدال برنز انفرادی، دوبل و تیمی بازی های 
آســیایی، ادامه داد: اینکه رسانه های خارجی از مصاحبه ما 
بازیکنان برای رسیدن به منافع خود برداشت کرده اند و در 
جهت تضعیف فدراسیون موج سواری کرده اند چیزی نیست 

که واقعیت داشته باشد و نمی دانم چه سودی از بزرگ کردن 
مشکلات می برند؟

عالمیان در خصوص آینده تنیــس روی میز در ایران و 
کسب موفقیت های دیگر در آینده، خاطرنشان کرد: در حال 
حاضر ما به اهداف بزرگتر فکر می کنیم و کســب موفقیت 
در آوردگاه های مهم جهانی و حتی المپیک از جمله اهداف 
پیش روی مــا خواهد بود و تلاش خواهیم کرد با کســب 
ســهمیه تیمی المپیک پاریس، اتفاق تاریخی دیگری برای 

تنیس روی میز کشورمان رقم بزنیم.
وی در ادامه در خصوص حضــور لژیونرها در لیگ های 
معتبر اروپایی، افزود: حضور ما در لیگ فرانسه برای پیشرفت 
در ســال های اخیر بســیار حائز اهمیت بوده است و اکنون 
باتوجه به شــرایط بــد اقتصادی، فدراســیون مهرداد علی 
قارداشــی به خوبی توانسته است از این ظرفیت ها استفاده 
کنــد و این درخت را در بازی های آســیایی هانگژو به ثمر 

بنشاند.
پر افتخــار ترین پینگ پنگ باز تاریــخ تنیس روی میز 
ایران، گفت: امیدوارم با کســب این موفقیت شــگفت انگیز 
در بازی های آسیایی، مسئولان وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک نگاه ویژه ای به این رشته داشته باشند و حمایت های 
خود را بیشتر کنند تا بتوانیم بدون دغدغه به کسب موفقیت 

در آوردگاه های مهم جهانی و بین المللی بیندیشیم.

عالمیان: به تاریخ سازی در تنیس روی میز ادامه می دهیم

مدیر تیم اســتقلال گفت: مدیریت فعلی تلاش می کند 
باری بر بار های سنگین استقلال اضافه نکند.

علی ســامره در گفت و گو با برنا، درباره بازی استقلال 
مقابل مس گفت: بازی بســیار سختی شد چون بعد روانی 
داشــت. ماجرای ورزشــگاه ها پیش آمد و مشــخص نبود 
هواداران در ورزشگاه خضور خواهند داشت یا خیر. هواداران 
می توانند با مشــاهده یک بازی لذت ببرند و با برد تیم شان 
یک هفته شاد باشند. نمی دانم شیطنت بود که نمی گذاشت 
هواداران در ورزشــگاه باشــند یا خیر اما به هواداران اجازه 
دادند و در نهایت خدا را شــکر می کنــم که نتیجه خوبی 

گرفتیم.وی در واکنش به کم گل بودن بازی های اســتقلال 
افزود: توپ اگر از خط دروازه رد شود گل است. چه خودی 
بزند چه غیر خودی. نمی شــود هر هفتــه 5 یا 1۰ گل زد. 
اینجوری اســمش می شود بســکتبال نه فوتبال. ما شرایط 
نرمالی نداریم. ۳ بازی انجام می شود و لیگ تعطیل می شود. 
این مســاله باعث می شود تا تمرکز از بازیکنان گرفته شود. 
خدا را شکر می کنم که در نهایت امتیازات را گرفتیم. به کادر 
فنی و بازیکنان تبریک می گوییم. سرپرست استقلال درباره 
بازی بعدی این تیم گفت: قرار است ۲۸ مهر با هوادار بازی 
کنیم. بازیکنان ملی مان ۲۶ مهر به ما می پیوندند و خود این 

نکته یک مشکل است. هنوز البته نمی دانیم بازی با تماشاگر 
برگزار می شود یا خیر. تلاش می کنیم تا هواداران حضور پیدا 
کنند. مساله حضور بانوان به زیرساخت ورزشگاه ربط دارد. 
تــلاش می کنیم تا این ماجرا رخ دهد. ســامره در خصوص 
حواشــی مربوط به اختلافــات در کادر فنــی و مدیریتی 
استقلال گفت: ناراحتی بوجود آمده شخصی نیست. نه من 
با نکونام مشــکل دارم و نه او با من مشکلی دارد. اختلافات 
هم در نهایت حل شــد. وی در خصوص حذف تیم امید از 
بازی های آســیای توضیح داد: باید هدف صعود به المپیک 
از ذهن مان پاک شــود. باید از همین حالا هدف شناسایی 

بازیکنان برای چهار ســال آینده باشد. اینجوری بهتر است 
نه اینکه بازیکنان منتخب شده را در ماه های آخر در اختیار 
مربی بگذاریم و بگوییم چرا بالا نرفتی و مقصر هستی. باید 

استعدادیابی و برنامه  ریزی کرد.

سامره: نه من با نکونام مشکل دارم و نه او با من

گروه ورزشــی- محمدحسین یزدی: 
ورزش ایران نســبت بــه دوره قبل بازی های 
آســیایی مدال کمتری گرفت و همین مساله 
باعث شد که در جدول رده بندی هم یک پله 

افت کند.
نوزدهمین دوره بازی های آســیایی هانگژو  
به اتمام  رســید و کاروان ایــران با  1۳ طلا، 
۲1 نقره، ۲۰ برنز و مجموع 5۴ مدال، در رده 

هفتم قرار گرفت.
با مدال برنز سارا بهمنیار در رقابت های وزن 
5۰- کاراتــه، پرونــده کاروان ورزش ایران در 

نوزدهمین دوره بازی های آسیایی بسته شد.
این کاروان با ۲۸۹ ورزشــکار در ۳۴ رشته 
و با شعار »ایمان، ایران و افتخار« عازم هانگژو 
شــد، کاروان ایــران در ایــن دوره بازی های 
آســیایی با 5۴ مدال شامل 1۳ طلا، ۲1 نقره 
و ۲۰ برنز در جایــگاه هفتم پایین تر از چین، 
ژاپن، کره جنوبی، هند، ازبکستان و چین تایپه 

در رده هفتم ایستاد.
این در حالی است که کاروان ایران در دوره 
پیشین بازی های آسیایی ۶۲ مدال شامل ۲۰ 
طلا، ۲۰ نقره و ۲۲ برنز گرفت و ششــم شد. 
البتــه طــی 1۶ دوره ای کــه ورزش ایران در 
بازی های آســیایی شرکت داشته، پایین ترین 
جایگاه در بازی های ۲۰۰۲ بوســان ثبت شد 
که ۳۶ مدال گرفتیم و در رده دهم قرار گرفت.
بعــد از آن دوره بازی هــا و در چهار دوره 
دیگر بازی های آســیایی، کاروان اعزامی ایران 
رده های چهارم، پنجم و ششم )۲ بار( به خود 

اختصاص داد.
جایگاه کاروان اعزامی به هانگژو نســبت به 
دوره گذشــته بازی ها اگرچــه یک پله بود اما 
هشداری اســت برای ورزش ایران که در این 
دوره بازی ها و در برخی رشته ها، در حد انتظار 
نبود و اگر کشــتی مثل همیشــه مدال آوری 
نمی کرد، چه بسا جایگاه پایین تری در جدول 

داشتیم.

امسال  نفراتی که شــانس مدال داشتند، 
در لیســت اعزام قرار گرفتند اما باز هم تعداد 
مدال هــای کمتری به دســت آمد. همچنین 
ایران نســبت به دوره قبل بازی ها که ســال 
۲۰1۸ در جاکارتا اندونزی برگزار شد، یک پله 

افت داشت و از رده ششمی به هفتمی آمد.
ایران در بازی های آســیایی ۲۰1۸ جاکارتا 
۶۲ مدال گرفت، اما در هانگژو، تعداد مدال های 

ایران به 5۴ مدال رسید.
تعداد مدال های طلا افت محسوسی داشت 

و از ۲۰ طلا دوره قبل به 1۳ طلا رسید.
زنان هم دوره قبل یک طلا گرفتند، اما در 

این دوره ورزش زنان به مدال طلا نرسید.
واقعیــت این اســت که  ورزش در آســیا 
با حرکتی شــتابان رو به جلــو پیش می رود 
و کشــورهای آســیایی جملگی روی ورزش 

سرمایه گذاری های وسیع و گسترده ای کرده 
اند. کشــورهایی از جنوب آسیا،آسیای میانه و 
غرب آسیا که تا پیش از این در ورزش،محلی 
از اعــراب نداشــتند اما با ســرمایه گذاری و 
برنامه ریزی دقیق و گســترده در این سالها به 
سرعت برق و باد جلو رفته اند. جملگی در این 
ســالها به ورزش به شکل جدی پرداخته اند و 
طبیعی اســت با این حجم از سرمایه گذاری 
که در ورزش کرده اندحالا در آســیا و جهان 
حرف هایی برای گفتن داشته باشند. از همین 
رو اگر در گذشته ورزش آسیا تنها به سه کشور 
چین، ژاپن و کره جنوبی ختم می شد و ایران 
با این ابرقدرتهای دنیای ورزش رقابت می کرد، 
حالا بایــد با قدرتهای نوظهوری بجنگد که به 

مدد سرمایه گذاری کلان و برنامه ریزی دقیق 
و عملی در ورزش سری در میان سرها درآورده 

و حرفی برای گفتن دارند.
همچنیــن سرپرســت کاروان ایــران در 
بازی هــای آســیایی هانگژو گفــت: در مورد 
مدال ها اظهار نظر نمی کنم اما توقع از شــش 

رشته بیشتر بود.
مناف هاشــمی در ارزیابی خود از عملکرد 
کاروان ایــران در بازی های آســیایی ۲۰۲۲ 
هانگژو بیان کرد: خدا را شاکرم که ورزشکاران 
همه تلاش خــود را کردند و آنچه که باید در 
میدان از خودشان نشان می دادند را انجام دادند 
تــا بتوانند پرچم ایران را به اهتزاز دربیاورند و 
جایــگاه ایران را در نقطه ای نگه دارند که یک 

رضایت نسبی وجود داشته باشد.
هاشمی در مورد تعداد مدال کاروان گفت: 
در خصوص مدال ها نباید اظهار نظر کنم، چون 
خود فدراسیون ها حضور پیدا می کنند. ضمن 
اینکــه وزارت ورزش هــم در بحث های فنی 

رشته ها بوده است.
ما در حوزه پشتیبانی و آوردن کاروان تلاش 
کردیــم که کوتاهی نکنیــم، حتی ۹۰ درصد 
بودجه فدراسیون ها را قبل از آمدن به هانگژو 
دادیم. به ورزشکاران قبل از اعزام یک توجهاتی 
کردیم و پاداش آنها را در پای ســکو به موقع 
پرداخت کردیم. حتی مشکلاتی اگر داشتند، 
ســعی کردیم رفع کنیم. به همین دلیل 1۳ 
طلا ۲1 نقــره و ۲۰ برنز کارنامــه ایران بوده 

اســت. هر چند خود من از پنج، شــش رشته 
توقع بیشتری داشتم. 

الان نمی خواهم اســم ببرم که مذاق مردم 
و فدراســیون ها را تلخ کنیم، ولی باید رییس 
فدراسیون و همکاران کمیته المپیک و وزارت 
ورزش کنار آنها بنشینند و تحلیل کنند. توقع 
ما از برخی رشــته ها که 1۷ - 1۸ و حتی ۲۰ 
نفر را آوردند و پنج ســال پشتیبانی کردیم و 
هیچ مدالی نگرفتنــد، یا آنهایی که توقع طلا 
داشــتیم و نشــد، بیشــتر بود. طبیعی است 
کشوری که کنار ما است و رقیب ما محسوب 
می شــود، ۶ تا بیشــتر از ما در یک رشته طلا 

آورده و در راس ما قرار گرفته است.

پرونده کاروان ورزش ایران در نوزدهمین دوره بازی های آسیایی بسته شد 

افت یک پله ای جایگاه ایران از جاکارتا تا هانگژو


